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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 16 september jongstleden heeft de gemeenteraad via de ingekomen stukken een schrijven van 
het bestuur van de parochie Onze Lieve Vrouw In Het Woud ontvangen over de staat van het 
onderhoud van het openbaar gebied rondom de Lambertuskerk (nr. 317191).

Wij ondersteunen de visie in dit schrijven dat de Lambertuskerk één van de mooiste monumenten is 
van onze gemeente en daarbuiten. Passend daarbij is naar onze mening dat het onderhoud van het 
openbaar gebied zo optimaal als redelijkerwijs mogelijk wordt uitgevoerd. De vrijwilligers van de 
parochie dragen hierin hun steentje bij, maar de primaire verantwoordelijkheid daarvoor ligt bij de 
gemeente.

Momenteel is er sprake van zeer veel onkruid op de verhardingen in de omgeving van de 
Lambertuskerk. Illustratief daarvoor is de foto die bij het hierboven genoemde schrijven is gevoegd.

Recentelijk heeft het college van burgemeester en wethouders in Vraag & Antwoord 100-2020 al 
meegedeeld dat het steeds lastiger wordt om het onkruid op verhardingen bij te houden op het 
afgesproken niveau B zoals bedoeld in de CROW-normen en dat op basis van één of enkele foto’s 
niet is vast te stellen of er aan de norm wordt voldaan.

Dit geeft ons aanleiding tot het stellen van de volgende (aanvullende) vragen:

Vraag 1

In hoeverre deelt u onze mening dat het rondom plaatsen die een buitengewone waarde hebben voor 
het aanzicht en de uitstraling van de omgeving, bijvoorbeeld beeldbepalende monumenten, van extra 
belang is dat het onderhoud van de openbare ruimte op niveau blijft?

Vraag 2

Bent u bereid om te onderzoeken of er op dit moment in de directe omgeving van onze belangrijkste 
monumenten, maar in het bijzonder de Lambertuskerk, wordt voldaan aan onderhoudsniveau B ten 
aanzien van onkruid op verhardingen, en om op plaatsen waar dit niet het geval blijkt te zijn het 
onderhoudsniveau op korte termijn op het gewenste niveau te brengen? Graag een toelichting.

Namens,

CDA Roosendaal,

Sebastiaan Hamans & Roger van Nassau



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.     De gemeente Roosendaal heeft ervoor gekozen om één beeldkwaliteit te hanteren met 
betrekking tot onkruidbestrijding voor geheel Roosendaal. Dat is beeldkwaliteit B. Er wordt geen 
onderscheid gemaakt tussen de kernen, woongebieden en monumenten. Dit is conform de afspraken 
met uw raad.

2.    Het is niet zinvol om op dit moment te onderzoeken of er wordt voldaan aan beeldkwaliteit B. De 
reden hiervoor is, dat de groeipiek (mei, juni, juli, augustus, medio september) voorbij is. Zoals u heeft 
kunnen constateren ziet u de buitenruimte "schoongeveegd" worden en blijft het onkruid nagenoeg 
weg. In de zomermaanden komt het voor dat niet op iedere plek het onkruid aan het afgesproken 
beeld voldoet. Reden hiervoor is de regelgeving en wetgeving. We kunnen ons voorstellen dat een 
aantal commissies, comités et cetera het beeld het gehele jaar op een zo hoog mogelijk niveau willen 
hebben. Als gemeente willen we aan hen gereedschap beschikbaar stellen, zodat zij ons kunnen 
ondersteunen gedurende de groeipiek. Dit is aan te vragen: https://roosendaal.nl/stappenplan-voor-
inwonersinitiatieven.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC
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